



國立臺灣大學公共衛生學院環境與職業健康科學研究所 徵聘專任教師一名

一、說明：

本職缺擬徵聘專任助理教授或以上之教師 1 名，主聘於公共衛生碩士學位學程，與本院環境與職業健康科學研究所合聘。教師須參與本院學士班、本所碩士班、博士班及公共衛生碩士學位學程等授課。

二、應徵資格：

申請時已具有教育部認可之國內外大學環境衛生、職業衛生或相關領域博士學位，具下列領域教學研究經驗一年或以上者尤佳。

(一)環境變遷/環境生理學

(二)健康一體/環境生態

(三)氣膠技術學

(四)環境與飲用水質

(五)人因工程

(六)環境毒理學

(七)其他環境與職業健康專長，並能與本所及院內教師專長互補者

三、檢具資料：

個人履歷表、學術著作目錄、學經歷證件影本、歷年成績單影本、五年內代表著作及七年內參考著作抽印本或影本、教學及研究構想書、推薦函三封、其他有助於瞭解申請者背景之資料（例如近三年任教科目、研究計畫案目錄、獲獎優良事蹟等）。

四、起聘日期：2022 年 2 月。

五、重要日期：公告日起開始收件，2021 年 8 月 3 日起開始審查，直至此
次職缺徵聘完成。

六、請將申請文件電子檔寄至 ntueohs@ntu.edu.tw。

七、聯絡資訊：

聯絡人：吳章甫所長、楊佳蓉小姐

聯絡電話：02-33668112

傳 真：02-33668114

E-Mail：ntueohs@ntu.edu.tw

網站：<http://eohs.ntu.edu.tw/>



**Institute of Environmental and Occupational Health Sciences,
College of Public Health, National Taiwan University
One tenure-track faculty position**

Job Descriptions

One tenure-track position of assistant professor or higher level appointed in both the Master of Public Health (MPH) program and the Institute of Environmental and Occupational Health Sciences (EOHS). In addition to researches, the faculty members are expected to lecture on undergraduate, MPH, and EOHS courses.

Job Qualifications

- A doctoral degree from a leading university around the world in environmental health, occupational health, or related fields. Candidates with research expertise and teaching interests in the following concentrations are welcome to apply:

- Environmental change and environmental physiology
- One health and environmental ecology
- Aerosol technology
- Environmental and drinking water quality
- Ergonomics
- Toxicology
- Other related fields that are complementary to the researches of faculty members in the EOHS and in the College of Public Health, National Taiwan University

- Possesses good English proficiency; Mandarin is not a must

Required documents

- A curriculum vitae with a publication list
- Copies of diplomas and certificates of important experiences
- Copies of academic transcripts from undergraduate to doctoral degrees
- Copies of representative papers within five years and reference papers within seven years
- Teaching and research statements
- Three letters of recommendation
- Any other documents demonstrating the qualifications, such as previous teaching courses, research grants, academic awards, etc.

Please send e-copies of documents to ntueohs@ntu.edu.tw with the subject of “Application to faculty positions”.

Important dates : The earliest starting date is February 1st, 2022. Application review will begin on August 3rd, 2021, and will continue until the position is filled.

Contact: Director Chang-Fu Wu and Ms. Chia-Jung Yang; Tel

+886-2-3366-8112; Fax +886-2-3366-8114 ; E-mail ntueohs@ntu.edu.tw ;

Web site <http://eohs.ntu.edu.tw/>